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Vedoucí kolotoče Led 17, 2023

VIDEO: Andrej Babiš má pravdu, opravdu hrozí
zatažení ČR do války na Ukrajině, ale je to naplánováno
trochu jinak, než jak se píše na billboardu! Vláda Petra
Fialy potřebuje prezidenta na své straně, protože po
vyhlášení válečného stavu vládou se prezident stane
automaticky vrchním velitelem vševojskových sil AČR!
Právník spatřuje Pavla jako (p)rezidenta NATO v ČR a
dokládá to na záběrech z volební demonstrace v Ústí
nad Labem, kde vlála obrovská vlajka NATO! Česká
touha a přání války se naplňuje, po více jak 100 letech
opět mohou jít Češi na frontu! Novotnému by
mobilizace českých synů nevadila, raději by voliče AB
vyměnil za vrahy!

aeronet.news/video-andrej-babis-ma-pravdu-opravdu-hrozi-zatazeni-cr-do-valky-na-ukrajine-ale-je-to-
naplanovano-trochu-jinak-nez-jak-se-pise-na-billboardu-vlada-petra-fialy-potrebuje-prezidenta-na-sve-strane
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spatřuje Pavla jako (p)rezidenta NATO v ČR a dokládá to na záběrech z volební
demonstrace v Ústí nad Labem, kde vlála obrovská vlajka NATO! Česká touha a
přání války se naplňuje, po více jak 100 letech opět mohou jít Češi na frontu!
Novotnému by mobilizace českých synů nevadila, raději by voliče AB vyměnil za
vrahy!

Na billboardech po České republice se v pondělí objevila nová série

volebních plakátů Andreje Babiše, z nichž jeden vzbudil opravdu

emoce. Billboard s nápisem: “Nezavleču Česko do války. Jsem

diplomat. Ne voják” se stal terčem křiku a povyku liberální

pražské havlérky a voličů rozvědčíka a bývalého předsedy základní

organizace KSČ, později generála a předsedy NATO Petra Pavla.

Volební kampaň před druhým kolem prezidentských voleb se rozjela

naplno a v této situaci je volba obyvatel ČR postavena do jednoduché,

pozice, že pokud lidé ve 2. kole nezvolí Andreje Babiše, bude

mít Fialova vláda pod kontrolou všechny mocenské orgány

státu. Fialova vláda bude ovládat nejen vládu jako takovou, ale i

poslaneckou sněmovnu, senát, prezidenta a dokonce i Ústavní soud,

protože nové ústavní soudce v čele s předsedou soudu bude jmenovat

nový prezident, protože Pavlu Rychetskému končí letos mandát.

Petr Pavel v Ústí nad Labem, 17. 1. 2023. Foto: Ondřej Hájek, ČTK

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrPavelUstiDemo.jpg
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Snaha vlády Petra Fialy o prosazení novy ústavního zákona, který by

dal vládě pravomoc vysílat české vojáky do ciziny bez souhlasu

sněmovny až na 60 dnů, a rovněž přijímat cizí vojska na území ČR po

stejnou dobu, se dá vysvětlit jen tím, co právě probíhá v Polsku.

Polská vláda se snaží dodat na Ukrajinu tanky Leopard, ale vzhledem

k dlouhodobému výcviku na tyto tanky, což zabere obvykle až 1 rok,

se hledají ve Varšavě cesty, jak vyslat na Ukrajinu ty tanky i s

polskými posádkami.

To by znamenalo zavlečení Polska do války proti Ruské federaci.

Polští vojáci před několika dny dobrovolné vyslání v tancích Leopard

na Ukrajinu odmítli a polská vláda se musela stáhnout a couvnout,

ale pouze na krátký čas. Polská vláda totiž plánuje změnit vojenský

zákon a umožnit vládě vysílání polských vojáků do ciziny, o čemž by

nemusel rozhodovat polský sejm, tedy parlament.

Polsko bude mít zákon, který umožní všem Polákům jít do války na Ukrajinu

Koncem prosince loňského roku poslala vládní strana Právo a

Spravedlnost do polského sejmu návrh zákona [1], který by Polákům

umožnil bojovat na Ukrajině a rovněž umožní verbování v Polsku do

ukrajinské armády. Zákon je přitom postaven tak, že

umožnuje Polákům válčení na Ukrajině bez jakýchkoliv

omezení, tedy k válce na Ukrajině se mohou připojit i vojáci

polské armády.

Zákon současně přináší legalizaci těch Poláků, kteří už na Ukrajině

bojují, nebo bojovali, před přijetím tohoto zákona. Je to převratný

zákon v polských dějinách, je to poprvé v historii, kdy Poláci budou

mít zákon, který jim explicitně dovolí bojovat v řadách armády jiného

státu. Přitom je jasné, že polské bataliony nebudou mít ukrajinské

velení, ale výhradně polské. Poláci tak budou moci vstupovat do

války na Ukrajině oficiálně a s požehnáním zákona, i když půjde o

transformaci polské armády do zahraničních útvarů na Ukrajině.

https://href.li/?https://www.polskieradio.pl/395/9766/artykul/3090777,lawmakers-submit-bill-to-allow-poles-to-fight-in-ukrainian-army


4/18

Polská armáda

A právě proto Fialova vláda minulý pátek v první den voleb

předložila ve sněmovně novelu ústavního zákona na vysílání českých

vojsk do ciziny bez souhlasu sněmovny. Válečný stav na území ČR a

obecně tedy válku může vyhlásit vláda ČR, nikoliv prezident. Ovšem

pozor, po vyhlášení válečného stavu se prezident republiky

automaticky stává polním maršálem, resp. vrchním velitelem

vševojskových sborů AČR a válečné operace budou plně podléhat

právě jemu.

V tomto je totiž častý omyl, kde si mnoho lidí myslí, že po vstupu do

války ty operace řídí vláda nebo ministr obrany. Ne, to je omyl!

Ozbrojené síly řídí civilisté a civilní ministři jen v době

míru. V okamžiku vyhlášení válečného stavu ale kontrolu

nad armádou přebírá vrchní velitel ozbrojených sil, což je

prezident republiky. Doufám, že teď už tomu rozumíte, proč Fiala

potřebuje na Hradě právě generála Pavla. Bez něho nemůže Fiala

kontrolovat, co se bude dít poté, až vyhlásí válečný stav.

VIDEO: V Ústí se mávalo vlajkami NATO a EU! Petr Pavel bude prezidentem NATO a nikoliv ČR, jeho

demonstrace jsou toho hrozivým důkazem

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PolishArmyCrew.jpg
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Pokud by totiž na Hradě byl prezident, který není pod kontrolou

vládní pětikoalice, mohl by prezident jako vrchní velitel v době

válečného stavu zablokovat veškerá vojska a nepustit je do ciziny, a

to rozkazem vrchního velitele ozbrojených sil, který nemůže civilní

vláda v době válečného stavu přehlasovat, zrušit, nebo jinak

anulovat. Jedná se opravdu o přípravu na válečný stav. A to jak ten

zmocňovací zákon pro vládu na vysílání vojsk do ciziny, tak i plán na

instalaci generála do funkce prezidenta a vrchního velitele.

A hádejte, proč ta vláda chce tu pravomoc na 60 dnů bez

souhlasu sněmovny? Protože potřebují mít kontrolu nad

vysíláním vojáků do ciziny i bez vyhlášení válečného stavu.

Takže bez ohledu na to, jestli vláda vyhlásí nebo nevyhlásí válečný

stav, tak bude mít pravomoc na posílání vojáků na Ukrajinu, a to až

na dobu 60 dnů bez souhlasu parlamentu. A část debilního českého

obyvatelstva, jehož fašizace dosáhla maxima, se do této války proti

Rusku těší.

Ústí nad Labem. Děkuji! pic.twitter.com/698saqGCem

— Petr Pavel (@general_pavel) January 17, 2023

Naše redakce byla upozorněna na volební demonstraci Petra Pavla v

Ústí nad Labem, kde se nad skupinou asi 2 000 demonstrantů

objevila obrovská vlajka NATO, zatímco lidem byly organizátory na

rozích náměstí rozdávány menší vlaječky NATO, Evropské unie a

občas také sem tam nějaké ty české vlaječky, aby se neřeklo.

Namísto záplavy českých vlajek bylo možné vidět záplavu

modrých vlaječek NATO a EU. Záběry z kamer a dronů

zachycují, že generál Pavel je kandidátem NATO na funkci

prezidenta a nikoliv kandidátem českého lidu. Za jeho

volebním týmem stojí bývalý velvyslanec v Rusku a v USA Petr Kolář,

otec Ondřeje Koláře, starosty za TOP 09 na Praze 6, který byl

iniciátorem odstranění pomníku osvoboditele, maršála Koněva z

místního parku.

https://href.li/?https://t.co/698saqGCem
https://href.li/?https://twitter.com/general_pavel/status/1615415904946491392?ref_src=twsrc%5Etfw
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Podle Sergeje Naryškina, šéfa ruské SVR, bylo odstranění pomníku

Koněva v Praze startovacím signálem k zahájení protiruských nálad v

celé české společnosti, zejména v médiích. Přestože volební kampaň

řídí Pavlovi oficiálně zástupce a konzultant izraelské firmy Shaviv

Strategy and Campaigns Michal Repa, který pomáhal i s kampaní

Zuzany Čaputové, tak ideový základ Pavlovi a volební přípravu měl

na starosti u Pavla právě Petr Kolář. Podle našeho právníka je možné

se dívat na Petra Pavla jako na rezidenta vojenských zájmů NATO na

Pražském hradě. Funkce prezidenta bude podle jeho názoru

marginální a podřízená Fialově vládě.

Nejprve debilizace národa a hned potom fašizace a hurá do války. Stejně jako v roce 1914 před I. sv.

válkou

Dobře se podívejte na video z Ústí nad Labem. Zblbnutá česká

veřejnost s vlajkami NATO během voleb českého prezidenta. Tyto

obrázky vidíme nejen na severu Čech, ale i v Praze na

demonstracích na podporu pětikoalice, prostě vlajky NATO

namísto těch českých jsou všude. Toto je ideová příprava

obyvatelstva na válku. Nejprve na Ukrajinu půjdou speciálové,

tedy profesionální čeští vojáci, kterým bude řečeno, že jde o

zahraniční misi. To bude první fáze. Druhou fází bude povolávání

řadových vojáků AČR, a to na základě zmocňovacího zákona na 60

dnů.

Za těch 60 dnů na Ukrajině ale ti vojáci už nemusí být naživu. Teprve

ve třetí fázi by došlo na mobilizaci a povolávání rezerv, to podle toho,

jestli na jaře opravdu NATO dodá Ukrajině tanky a rakety dlouhého

doletu, což povede k eskalaci. Co ale se projeví již velmi brzy, je

nedostatek personálu v řadách ukrajinské armády. Nejsou

lidi. Zbraně mohou být, ale lidé nejsou. Chybí maso do

ruského masomlýnku. A tento problém více zbraní ze západu

nevyřeší. V nějaké chvíli Kyjev začne řvát, že už nepotřebuje zbraně,

ale potřebuje lidi. Přesně na ten okamžik je chystána ta novela

zmocňovacího zákona pro českou vládu. Aby mohla na pomoc

Ukrajině poslat český vojenský personál.
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Gen. Petr Pavel na návštěvě na radnici u Pavla Novotného. Foto: iDNES.tv

Češi tak po více jak 100 letech po I. sv. válce mohou opět jít do války

proti Rusovi, a opět za cizí zájmy, cizího mocnářství, už ne rakousko-

uherského, ale toho amerického. Národ, který se nepoučí z vlastní

historie, je odsouzen si tu historii zopakovat. Znovu máme fašisty

a válečné štváče u moci, znovu volají do zbraně namísto k

míru, znovu se zavádí válečná cenzura, v zájmu ochrany a

obrany veřejné válečné morálky, stejně jako v roce 1914, kdy

byla zavedena válečná cenzura v tisku.

Nic se nezměnilo, stejně jako v roce 1914 lidé skandují v ulicích a

volají slávu válce, hurá na Rusa! Přání války je děsivé! Objevuje se na

konci věků civilizací, na konci starého světového řádu a na počátku

nového. Přání války vede ke strašným věcem, ale je to nezbytný

proces katarze nemocné a deviantní společnosti, která zdegenerovala

a hned poté se fašizovala.

Starosta Novotný vzkazuje, že vymění voliče Andreje Babiše v ČR za Ukrajince a vrahy. Po chvíli na

nátlak lidí komentář smazal. Takové podporovatele má generál Pavel

Pavel Novotný napsal na Twitter názor, že by mu nevadila mobilizace

v ČR a posílání českých synů na Ukrajinu a voliče Andreje Babiše v

ČR by vyměnil za Ukrajince a migranty, za 18-leté Syřany s iPhone

telefony, a dokonce za vrahy! Ano, vyměnil by české občany a voliče

https://aeronet.news/wp-content/uploads/PetrPavel_PavelNovotny.jpg
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Andreje Babiše za vrahy. Po chvíli tweet smazal. Generál Petr

Pavel si přitom volni v listopadu přišel v rámci předvolební

kampaně pro podporu právě i od Pavla Novotného [2].

Toto nelze nazvat nijak jinak než důsledkem debilizace a následné

fašizace českého obyvatelstva. Takové výroky má starosta městské

části Prahy a místní ho opravdu zvolili demokraticky a není pravda,

že nevěděli, kdo to je, že by neznali jeho názory a slovník. Ti

obyvatelé té městské části totiž s jeho názory souhlasí! Chápete? To

není exces, to je nastavené zrcadlo společnosti.

https://href.li/?https://tv.idnes.cz/domaci/petr-pavel-reporyje-setkani-pavel-novotny.V221122_140718_idnestv_heli
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https://aeronet.news/wp-content/uploads/Novotny-mobilizace_Copy.jpg
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Ten Pavel Novotný je obrazem v nastaveném zrcadle té společnosti,

té populace a těch lidí, kteří ho volí. Je to proces, na jehož konci je

fašismus, vyměňování občanů ČR za vrahy a cizince, nazývání

občanů šváby a dezoláty. Fialova vláda prohloubila fašizaci ČR

za jediný rok do takové míry, že vláda už si rovnou říká o

zmocňovací zákon na posílání českých vojsk do války a

rovněž ta vláda chce blokovat opoziční weby a dokonce

kriminalizovat jejich redaktory. Stačil pouhý rok! A pokud národ za 5

sekund 12 nepřijde v druhém kole prezidentských voleb k rozumu a

nehodí to Andrejovi, i když víme, že se skřípáním zubů a čelistních

kloubů, tak máme do několika měsíců v ČR válečný stav a první

vojenské ztráty české armády na Donbasu. Fialova vláda se totiž s

Pavlem jako prezidentem už před ničím nezastaví.

-VK-

Šéfredaktor AE News

41

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

https://aeronet.news/donate/
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Ruku s volebním lístkem hrabiše budu muset máčet aspoň týden v

peroxidu, aby mi neuhnila. Vlastně abych už začal. 😨😝

Ovečky jsou dobře nakrmené a nechtí opustit svoji stáj – na seznamu

– dostanou dostanou voňavé seno – na ČT dostanou zelenou

vojtěšku a ostatní už je nezajímá – protože se přežrali a ve stáji je klid

– vakcínu už také dostali – ze strachu že je sežere – VLK nebo

MEDVĚD –

Zaklad pro kazdeho brance je TECKA , nekvalitni vybaveni a veleni

Anglicko americko polske !

 
Jak se zid nebo anglican zmocni vasi armady tak je konec … VICE

mrtvych ukrajinskych beranku je vice krve pro yahveho , mene muzu

na obnovu naroda a ZVYSENI nenavisti proti rusku.

 
Feministicky zapad vrazdi muze z vychodu.

Zadna fasizace ceska se nekona …ted jde o proces falesneho

narodniho socialismu – hitlerova nacismu ktery se vstepuje do hlav

lidem. Svaty bonifac nacek z anglie pokrtil mecem a ohnem

germany…..Veri ze jsou obetmi Ruske agrese pritom se vzdavaji sve

vlastni identity a prijmaji zidokrestanskou lez o obetnim beranku a

spasiteli zidu kristovi ktery je nespasi ale ma je za ukol dovezt po

trnite ceste k triumfu smrti k matce zemi dolu do hmoty ,

nevedomosti do krve a k bohu smrti yahvemu.

 
Jedna se v podstate o krizackou valku proti rusku a pravoslavi ( jez

vice tihne na vychod k nematerialni indicke kulture cili k nasi

puvodni slovanske )
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Kdyby v cesku byl fasismum ten pravy fasismus tak by jsme zatocili i

s polo opicemi z nemecka a francie hnedka potom co by jsme

odstarnili Novotneho a dalsi demokraticky plebs pochazejici z rad

zidokrestanu a zidu , 4 kasty sudru co ziji jen pro koryta , sex a

ukajeni svych pudovych potreb.

 
Bohuzel obroda naroda se konat nebude tak jak za prvni republiky

protoze nejsou kadry a sionismus pozira uz i vychodni evropu a nas

nejzretelneji.

 
ANO polsko uz je ztraceno , zapadni evropa tez.

 
Co bude ze slovenskem se jeste nevi a madarsko muze mit dobry vliv

na vyvoj prave tam.

cesky milenialni marxisticky svazacky dorost odmytl predchozi rezim

aniz by se mel tedy z ceho poucit ..ted konaji a volaji po stejnych

restrikcich a zakazech sami…uz neni treba kadru , demokrate za sve

lzi schovaji vse …tenkrat stari clenove ksc verili sve veci , byt jich

mnoho v cr nebylo tak dokazali ovladat celou zemi a skrze

kolaboranty z rad luzy ktera nikdy nic neumela a nemela ani zdravy

selsky rozum. Ano a dokazali po 40 letech vytvorit spokojenou

spolecnost , bohuzel ji po domluve prodali ale zapadni idaely utlaku ,

otroctvi , vykoristovani zustaly. Drive stranicti vladci vubec nechodili

mezi bezne lidi – byla to burzoazni samozvana slechta ktera

parazitovala na vsech tak jak zid vzdy parazituje. Cele to odstaveni

katoliku od moci bylo zcela logicke , marxisti delali totiz to same prez

kopirak jak zidokrestani kdyz vrazdili nase zrece a volchy , kneze ,

druidy na severu , samany na vychode m brahmany v indii ….rozklad

nasi spolcnosti je u konce

Dnes si mladsi generace cechu chce od ruska vzit to co jim vzal a

zakazal zapad…klidne pujdou za sve idealy do valky a dle

spravedlnosti by tam take tedy meli bojovat , zit a zemrit nebo se ze

stestim vratit.

 
V dnesni dobe uz se zajatecke tabory nenosi ….jsou jen padli – vyjde

to levneji.
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Je docela mozne ze nekdo bude Babisovi ( BIS – mossad , cia , mi6 )

vyhrozovat smrti a ten necha generala vladnout

Pochybuji ze by zidum z izraele napojenych do cr pres zemana vadilo

ze pujdou nasi umirat pro jejich novy chazariat na ukrajine

CR zbankrotuje a odpusti za vyhodne pujcky nemecku benesovy

dekrety ….a mame zpet protektorat

 
a FIALA ktery nosi stejne bryle jako Himmler a nacisticky dresscode

bude povysen na protektora.

 
je to trojksy kun nacistu u nas.

cekaji nas temne casy …. jedine comuze pomoci a oddalit zniceni

zeme je zasah ruska a vytvoreni nove zelezne opony , obnovit

ukrajinu bez zapadnich struktur

napojeni se na indii , cinu , rusko

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/FmteUS-XgAAAre_.jpg
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https://youtu.be/g1BLy_oHahU

 
https://volnyblog.cz/pripravme-se-na-valku-proti-vyspelemu-

protivnikovi-vyzval-nacelnik-stabu-acr-rehka/

Řehko, ty gumo zelená a kdo tu válku svým chováním, provokacemi a

lži neustále vyvolává?

Chytněte se za ruce, voliči Babišovci a ÓDSáci, a táhněte všichni na

ukrajinskou frontu!

Radek

 
/dopadneme taky až takto?aneb područí američanů a západu je

smrtící../

 
Mimo téma

 
comment image

 
V 18. století bylo Haiti pod francouzskou nadvládou, tehdy nazývané

Saint-Domingue, Perlou Antil, jedním z nejbohatších ostrovů

francouzské říše (ačkoli 800 000 afrických otroků, kteří toto

bohatství vyprodukovali, z něj vidělo jen málo). V 80. letech 18.

století Haiti vyváželo 60 % veškeré kávy a 40 % veškerého cukru

spotřebovaného v Evropě: více než všechny britské západoindické

kolonie dohromady. Následně se stala prvním nezávislým národem v

Latinské Americe a zůstává nejstarší černošskou republikou na světě

a druhou nejstarší republikou na západní polokouli po Spojených

státech. Co se tedy pokazilo?

 
Haiti, nebo spíše velký ostrov v západním Atlantiku, jehož západní

část zaujímá dnešní Haitská republika, objevil Kryštof Kolumbus v

prosinci 1492. Domorodí obyvatelé Taino ho znali jako Ayiti, ale

https://href.li/?https://youtu.be/g1BLy_oHahU
https://href.li/?https://volnyblog.cz/pripravme-se-na-valku-proti-vyspelemu-protivnikovi-vyzval-nacelnik-stabu-acr-rehka/
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Kolumbus si jej nárokoval pro Španěly. korunu a pojmenoval ji La

Isla Española. Jak španělský zájem o ostrov zakolísal s objevem zlata

a stříbra jinde v Latinské Americe, první okupanti se přesunuli na

východ a nechali západní část Hispanioly volnou pro anglické,

holandské a zejména francouzské bukanýry. Francouzská

západoindická společnost postupně převzala kontrolu nad kolonií a

do roku 1665 ji Francie formálně prohlásila za Saint-Domingue.

Smlouva se Španělskem o 30 let později způsobila, že Madrid

postoupil západní třetinu ostrova Paříži.

 
Ekonomicky byla francouzská okupace rychlým úspěchem. Ale

bohatství Haiti bylo možné využít pouze dovozem až 40 000 otroků

ročně. Téměř deset let na konci 18. století představovalo Haiti více

než jednu třetinu celého atlantického obchodu s otroky. Podmínky

pro tyto muže a ženy byly hrozné; průměrná délka života otroka na

Haiti byla 21 let. Týrání bylo strašné a rutinní: “Copak nezavěšovali

muže s hlavami dolů, neutopili je v pytlích, ukřižovali je na prknech,

nepohřbívali zaživa, nerozdrtili v hmoždířích?” napsal jeden bývalý

otrok o něco později. “Copak je nenutili jíst exkrementy? Neházeli je

do vroucích kotlíků s třtinovým sirupem? Nestrkali muže a ženy do

sudů posetých hroty a nesvalili je z hor do propasti?”

 
Není divu, že Francouzská revoluce v roce 1789 nastolila záludnou

otázku, jak přesně lze říci, že Deklarace práv člověka platí pro tehdy

značnou populaci svobodných gens de couleur na Haiti.(obvykle

potomek bílého vlastníka plantáže a černé konkubíny) – a nakonec i

samotným otrokům. Povstání otroků Saint-Domingue začalo na

severních pláních v srpnu 1791, ale povstání, následná krvavá

občanská válka a nakonec hořká a okázale brutální bitva proti silám

Napoleona Bonaparta neskončila dalších 12 let. Jak byla Francie

stále více rozptylována válkou s Británií, francouzský velitel, vikomt

de Rochambeau, byl nakonec v listopadu 1803 poražen (ačkoli ne

dříve, než oběsil, utopil nebo spálil a pohřbil zaživa tisíce rebelů).

Haiti vyhlásilo nezávislost 1. ledna 1804. Navíc výměnou za

diplomatické uznání Francie byla nová republika nucena zaplatit

obrovské reparace: asi 150 milionů franků ve zlatě. Byla to nesmírná
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suma a v roce 1830 byla dokonce snížena o více než polovinu,

mnohem více, než si Haiti mohlo dovolit.

 
“Dlouhé i krátké je, že Haiti platilo Francii reparace od roku 1825 do

roku 1947,” říká Von Tunzelmann. “Aby přišla k penězům, vzala si

obrovské půjčky od amerických, německých a francouzských bank za

přemrštěné úrokové sazby. V roce 1900 utrácelo Haiti asi 80 % svého

státního rozpočtu na splátky půjček. Úplně to zničilo jejich

ekonomiku.” Jednou z těchto bank byla americká National City Bank,

která chtěla převzít celkovou kontrolu nad haitskou Bank Nationale

d’Haiti a tím i kontrolu nad Haiti. Ačkoli bylo Haiti z oficiálních dějin

City Bank vyškrtnuto, snaha banky získat BNH byla pravděpodobně

jejím nejúspěšnějším pokusem v oblasti zahraničního bankovnictví.

Rozhodně však patřil k těm nejkontroverznějším. Její snaha získat

kontrolu nad BNH prohloubila dlouhodobé rozpory mezi BNH a

haitskou vládou a zároveň podnítila podmínky, které vedly k

intervenci americké námořní pěchoty na Haiti v roce 1915 a ke krvavé

devatenáctileté vojenské okupaci. V pátém roce americké okupace a

desátém roce rostoucího zapojení City Bank do haitských záležitostí,

byla banka v americkém tisku odsouzena za podporu americké

imperiální vlády na Haiti a za svůj podíl na bezohledném potlačení

těžce vybojované suverenity Haiti. Na politice City Bank na Haiti se

podílela skupina bankéřů, do níž patřili také Vanderlip, William H.

Williams a John H. Allen, všichni bankéři City Bank, a Henry H.

Wehrhane z newyorské investiční banky Hallgarten & Co. Více v

první epizodě třídílného cyklu Haiti – Somálsko západu: Jak

Američané kolonizovali Haiti. City Bank, počasí a plán zemětřesení?

 
https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/haiti-1:4

 
1 Odpověz

 
Led 18, 2023 1:04

https://href.li/?https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/haiti-1:4
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Pokud vím, tak článek 5

mluví o pomoci členskému státu NATO, který byl n a p a d e n,

 
ale ne, když členský stát provede vojenskou akci mimo své území.

 
Američané už Poláky několikrát zastavili.

V archivech není nic, kvůli čemu bych byl vydíratelný, tvrdí Pavel.

 
Opravdu? Kolega promlouvá.

 
https://www.pokec24.cz/blog/v-archivech-neni-nic-kvuli-cemu-

bych-byl-vydiratelny-tvrdi-pavel-opravdu-kolega-promlouva-video/

A nadšení z války bude do příjezdů prvních rakví.

4fun můžeš prosím tě předělat na české reálie? Včetně c19, lgbt,

náhubky, ukrofašižmus…atd.

 
Díky

https://knowyourmeme.com/memes/they-brainwashed-you

Kdo se těší na frontu na Ukrajinu, může jít tam umřít. Nikdo mu

nebrání, ale nám ať neničí život. Pokud bychom byli ve válce, tak by

to u nás vypadalo jako na Ukrajině. Vše zničeno, všude by se střílelo,

nedostatek jídla, vody, nešla by elektřina. Všude bída a strach o život.

A perspektiva nulová. Jediná jistota, že člověka z toho pekla

vysvobodí smrt. Na rozdíl od Ukrajinců nám by nepomohl nikdo.

Prostě bychom se v tom škvařili. Válka vážně není počítačová hra.

 
Většina z nás není zblblá, ti normální zůstali doma nebo jsou v práci.

Zástup pár blbounů se najde v každém národě. Ti kreténi chtějí volit

generála, protože má sympatický vzhled, dobře vyslovuje, má dobře

zastřižené vousy, pěknou postavu, kondičku. Ať si kreténi umírají na

Ukrajině, když si to tak moc přejí. Ale my si přejeme mír. Válku

nechceme.

https://href.li/?https://www.pokec24.cz/blog/v-archivech-neni-nic-kvuli-cemu-bych-byl-vydiratelny-tvrdi-pavel-opravdu-kolega-promlouva-video/
https://href.li/?https://knowyourmeme.com/memes/they-brainwashed-you
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No vida, Polsko ani nemuselo vystřelit a už má hranice za Lvovem,

aspoň v tv při hlášení počasí.

 

 

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/FmscoLeXEAAiBuL.jpg

